

JOB OFFER – SALES EXPERT (M/F)

Join OWN18, the expert in co-ownership of dream vacation homes!

Are you passionate about sales and customer relations? Do you excel at converting prospects into satisfied clients? OWN18 is looking for a dynamic and motivated **Sales Expert** to join our team and drive our growth.

Who are we?

OWN18 is revolutionizing the secondary home market by offering a unique concept of co-ownership for high-end vacation homes. Our mission: to make the acquisition of exceptional residences accessible in France and across Europe.

Your mission:

As a **Sales Expert**, you will be at the heart of our business development. Your goal? Turn qualified leads into happy customers.

- **Follow-up and qualification of inbound leads:** Understand their needs and offer them the ideal dream holiday home.
- **Closing sales:** Convince and support clients through to signing.
- **Negotiation and persuasion:** Address objections and build trust-based relationships.
- **Collaboration with the marketing team:** Refine acquisition and lead optimization strategies.

Your profile:

- Proven experience in sales (ideally in real estate, luxury, or premium services).
- Excellent communication and negotiation skills.
- Results-driven, with a strong spirit of conquest and performance.
- Comfortable with CRM tools and tracking sales performance.
- Dynamism, autonomy, and ambition define you.

Why join OWN18?

- An innovative concept with high market demand.
- A stimulating environment and a passionate team.
- An attractive variable salary based on the number of deals closed.
- Exciting career growth opportunities within a rapidly expanding company.

How to apply?

Send your CV and cover letter to hello@own18.com with the subject "Sales Expert Application – OWN18."

Ready to take on the challenge? Join us and be part of the luxury co-ownership revolution!

Rejoignez OWN18, l'expert de la copropriété de maisons de vacances de rêve !

Vous êtes passionné(e) par la vente et la relation client ? Vous excellez dans la conversion de prospects en clients conquis ? OWN18 recherche un(e) **Sales Expert** dynamique et motivé(e) pour rejoindre notre équipe et accélérer notre croissance.

Qui sommes-nous ?

OWN18 révolutionne le marché des résidences secondaires en proposant un concept unique de copropriété de maisons de vacances haut de gamme. Notre mission : rendre accessible l'acquisition de résidences d'exception en France et en Europe.

Votre mission :

En tant que **Sales Expert**, vous serez au cœur du développement de notre activité. Votre objectif ? Transformer des leads qualifiés en clients satisfaits.

- **Suivi et qualification des leads entrants** : Comprendre leurs besoins et leur proposer la propriété idéale.
- **Closing de ventes** : Convaincre et accompagner les clients jusqu'à la signature de parts d'une maison de rêve.
- **Négociation et persuasion** : Vous savez répondre aux objections et créer une relation de confiance.
- **Collaboration avec l'équipe marketing** : Affiner la stratégie d'acquisition et d'optimisation des leads.

Votre profil :

- Expérience avérée en vente (idéalement dans l'immobilier, le luxe ou les services premium).
- Excellentes compétences en communication et en négociation.
- Orienté(e) résultats, avec un fort esprit de conquête et de performance.
- À l'aise avec les outils CRM et le suivi des performances commerciales.
- Dynamisme, autonomie et ambition sont vos maîtres-mots.

Pourquoi rejoindre OWN18 ?

- Un concept innovant et une forte demande sur le marché.
- Un environnement stimulant et une équipe passionnée.
- Une rémunération variable attractive en fonction du nombre de deals clôturés.
- De belles perspectives d'évolution au sein d'une entreprise en pleine expansion.

Comment postuler ?

Envoyez votre CV et une lettre de motivation à hello@own18.com avec pour objet "Candidature Sales Expert – OWN18".

Prêt(e) à relever le défi ? Rejoignez-nous et participez à la révolution de la copropriété de luxe!